
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2017-05-17 Protokoll nr 05

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Andersson, Magnus Arnoldson, Gunilla Nensén-
Johansson, Agneta Carlberg, Stig Botvidsson, Paul Finér, 
Siv Hellström och Iréne Crona

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Lars Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Val av protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Paul Finér.

§ 5 Föreningens medlemsläge och ekonomi
Lars Andersson meddelade att 5 medlemmar har utträtt ur föreningen och 
att 7 medlemmar fortfarande inte betalat medlemsavgiften för 2017. Ny 
påminnelse kommer att skickas ut med svar till 1 juni, men därefter 
avslutas medlemskapet om avgiften inte betalas. Antalet medlemmar är i 
dagsläget 407. Han meddelade vidare att föreningens ekonomi är under 
kontroll. 

§ 6 Rapporter

Protokoll från distriktsstyrelsens senaste möte
Lars Andersson föredrog punkterna ur distriktsstyrelsens senaste 
protokoll. Han skickar också protokollet till styrelsemedlemmarna. 

Medlemsregistret Miriam
Lars rapporterade att ordföranden i SPF-föreningen Baltzar i Motala sänt 
ut ett upprop till distriktets föreningar om att skicka en gemensam 
skrivelse till förbundsstyrelsen om bristerna i medlemsregistret Miriam 
som fortfarande inte lösts och ställer till problem för användarna. Lars har 
skrivit på uppropet.



Specialpris på julbord
Från Elite Grand Hotel i Norrköping hade inkommit erbjudande om 
specialpris på julbord under perioden 23.11 – 21.12 (eftermiddagar).

Arv och familjejuridik
Från Westergrens begravningsbyråer hade inkommit erbjudande att 
besöka föreningen för att informera om ovanstående. Styrelsen ansåg inte 
detta aktuellt f.n. då föreningen ganska nyligen haft ett sådant informa-
tionsmöte. 

Resa för ordföranden och reseansvarig den 4-5 september
Inbjudan har inkommit från distriktet till konferensresa med MS Birka för 
ordförande och reseansvarig. Ingen från föreningen deltar då Agneta 
deltog i samma resa förra året och Lars deltar i ordförandekonferensen 
senare.

Distriktets tågresa till Helsingborg den 3 juni
Lars meddelade att Helsingborgsresan blir av trots att den inte är 
fulltecknad. Man har anpassat resan genom att reducera antalet vagnar. 

§ 7 Nationaldagsfirande
Firandet sker i år i Östra Stenby kyrka. 4 fanbärare behövs från 
föreningen. Magnus, Lars, Gunilla och ev Iréne har anmält sig, men man 
kommer också att höra vid månadsmötet den 24 maj om några andra 
medlemmar är intresserade att delta.

§ 8 Resor och studiebesök

Dagsresa till Övralid-Olshammar-Askersund den 3 juni
Agneta meddelade att det fortfarande finns platser kvar till resan Övralid-
Olshammar-Askersund. Hon kommer att ta upp den igen på nästa 
månadsmöte. 

Resan till Rhen-Mosel den 30 sept – 5 oktober
Resan som sker med Ringarums buss var fullbokad. Dock har fyra 
personer lämnat återbud och Agneta kommer att annonsera ut de platserna
vid nästa månadsmöte.

Båtturen i Arkösund
Den tidigare aviserade båtturen i Arkösund planeras till första veckan i 
augusti. Ytterligare information kommer.



Kafébesök på Färgargården i Norrköping den 25 juni
Ett kafébesök med guidad visning på Färgargården i Norrköping är 
planerat. Agneta ger mer information på kommande månadsmöte.

Utflykt till Örebro-Wadköping den 26 juli
Från SPF-föreningen S:t Ragnhild i Söderköping hade inkommit 
erbjudande till våra medlemmar att delta i deras utflykt med guidad 
vandring till Örebro-Wadköping. Agneta nämner detta på nästa 
månadsmöte.

Distriktets skaldjurskryssning med MS Birka 
Äger, som tidigare meddelats, rum den 10-11 september. Kostnad 835 kr. 
Information kommer på hemsidan.

Distriktets 40-årsjubileum
Distriktets jubileumsfirande kommer som tidigare meddelats att äga rum 
på Friluftsmuséet Gamla Linköping den 17 augusti kl 10.00-17.00. Mer 
information finns på vår och distriktets hemsidor. Anmälan sker till den 
egna föreningen senast den 23 juni. 

Studiebesöket på Östgötateatern
Kommer förhoppningsvis att äga rum under hösten.

Andra studiebesök
Agneta undersöker om det finns möjlighet till studiebesök på Sylten, 
Hults Bruk eller Trädgårdsskolan i Himmelstalund.

Decemberutflykt..?
Agneta fortsättar att undersöka om det på rimligt avstånd finns några 
trevliga förslag till julbord/övernattning/julmarknad el. dyl. i december.

§ 9 Höstens program 
Lars gick igenom datumen för höstens månadsmöten. Hittills ingen 
ändring. Inte heller för styrelsens sammanträden.

Informationsmöte om hörselfrågor 
Siv meddelade att det nu finns två alternativa datum för det p.g.a. sjukdom
inställda informationsmötet. De är den 28 sept och 26 okt. Hon 
undersöker med Träffpunkten vilken dag som passar bäst och återkommer 
med information.



§ 10 Övriga frågor 
Agneta undrade hur höstens bokningar av aktiviteterna i bygdegården 
skulle ske. Bestämdes att respektive ansvarig bokar direkt.

Tårtor till Wijkagården
Någon ansvarig för sockenombudens traditionella tårtor till Wijkagården 
har inte utsetts efter det att Anita Östensson avgick som sockenombud. 
Lars hör med Gunilla Magnusson om hon kan tänka sig ansvara för detta. 
Om man följer traditionen sker detta på f.d. Annandag Pingst, i år den 5 
juni.

Möten, mm för sockenombuden
Bestämdes att ansvarig för sammankallande av sockenombuden till 
åtminstone ett möte per år blir Magnus Arnoldson. Han tog också upp 
frågan om en manual/lathund för nya sockenombud, vilken möttes av stort
gillande från styrelsen. Magnus gör ett förslag.

§ 11 Nästa möte och avslutning
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 13 september 2017,  kl. 13.00
i Östra Husby bygdegård. 

Ordföranden Lars Andersson tackade för visat intresse och förklarade 
mötet avslutat.

Vid protokollet: _________________ 

Iréne Crona

Justerat:       _______________________ ________________________
Lars Andersson Paul Finér


